
Izjave Vucic i Brajovic poslije sastanka 13. 10. 2017. 

Aleksandar Vučić 

Razgovori između Srbije i Crne Gore su uvijek važni, ja znam da su ljudi 

nestrpljivi da pitaju za konkretne zaključke. Imali smo veoma otvoren 

razgovor, razgovor o ključnim pitanjima rekao bih od životnog značaja za 

građane naših zemalja i nismo se rukovodili tim birokratskim temama, koje 

inače dobro idu. Zahvalan sam  Maji Gojković i Ivanu Brajoviću na tome što 

dobro vode parlamentarnu saradnju koja može i mora da bude bolja i 

značajnija u budućnosti. Mi smo razgovarali o važnim temama za saradnju 

Srbije i Crne Gore u celini i  o našem zajedničkom evropskom putu i 

saradnji na tom putu, ali smo razgovarali i o infrastrukturnom povezivanju, 

šta je to što možemo još da uradimo i kako to  napreduje. Mislim da će ljudi 

u godinama koje dolaze moci da vide sve ozbiljnije rezulate. Razgovarali 

smo i o putevima i o spajanju u Boljarima‚ o autoputu koji prolazi kroz Srbiju 

s autoputem koji ide iz Podgorice preko Mateševa, Andrijevice do Boljara. 

Razgovarali smo i o ubrzanju naših vozova na pruzi Beograd Bar i šta po 

tom pitanju treba da učinimo. Razgovarali smo i o mnogim drugim 

pitanjima, o pitanjima položaja Srba u Crnoj Gori i Crnogoraca u Srbiji, 

rekao bih na jedan dobar način. Očekujem konkretne i dobre rezultate za 

naše građane u periodu koji je pred nama.  

 

Pitanje novinara: Da li je bilo konkretnih dogovora? 



Te dogovore prave svi drugi zato sam i rekao, a vidim i vi mislite, ne 

možemo mi da potpisujemo niti se to potpisuje u jednom danu. Ali je veoma 

važno da se uvek razgovara. Uvek su ti odnosi bolji kada se razgovara, 

kada se neke  nedoumice razreše..Istakli smo čvrstu odlučnost da radimo i 

da ubrzavamo rad na svim ovim važnim projektima. Bez toga nikad to ne 

bismo zavrsili. Rekao mi je ivan da je isao delom autoputa Ljig – Preljina,  i 

ja sam bio strasno zainteresovan kada ce ovaj deo do Mateševa biti 

zavrsen, ali i kada cete traziti novu sekciju, kada ćete da raspisujete tender 

u Crnoj Gori,  kao sto sam i ja njima pokazao kada i kako mi radimo, koliko 

nam kilometra nedostaje, to je tih 107 km od Boljara do Požege koje još 

nismo ugovorili. Ali mislim da je to za ljude važno. Znate, ako mozete da 

zamislite za 6 ili 7 god da Iz Beograda za Podgoricu idete za 4 ipo sata 

normalne vožnje umesto sadasnjih 9 ili 8.30 sati i to gde kršite zakone ko 

zna koliko puta, ja mislim da je to velika stvar i najkonkretniji dogovor koji 

može da se postigne. 

 

Ivan Brajović 

Moram da podijelim zadovoljstvo, prvo zadovoljstvo posjetom koja je 

organizovana u Srbiji. Juče sam imao tako važne sastanke a danas dan je 

poceo  ovim izuzetno korisnim razgovorom sa predsjednikom Vučićem. 

Moram da kažem da smo se vrlo brzo složili oko mnogih političkih pitanja, a 

onda najveći dio razgovora posvetili konkretnim životnim pitanjima, od 

stepena konkretizacije infrastrukture do razvoja turističkih potencijala. 

Zaista mislim da je to pokazatelj jedne potpune otvorenosti i stoji ona moja 

ocjena da su u poslednjoj deceniji ovo najbolji odnosi na nivou rukovodstva 

dvije države. Današnji dan nastavljam posjetom Vojvodini gdje ću 

razgovarati sa gospodinom Pastorom i gospodinom Mirovićem. Danas ću 

se takođe posebno posvetiti našoj dijaspori. 


